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Van:
Verzonden: donderdag 10 juni 2021 10:55
Aan: ' '
CC: ; Wilma van de Werken
Onderwerp: RE: Collegevoorstel FB update
Bijlagen: Kadernota 2022-2025 - Versie 0.96 aangepast.docx

Hallo   
 
In het bestuurlijk overleg Barneveld‐Scherpenzeel is het onderwerp Flying Bikes niet besproken. Het standpunt van 
Scherpenzeel blijft dus zoals   dit heeft verwoord. 
 
Bijgaand de kadernota van Scherpenzeel. 
 
Met vriendelijke groet,  . 
 

Van:  @gelderland.nl>  
Verzonden: woensdag 9 juni 2021 09:38 
Aan:  @scherpenzeel.nl> 
CC:  @scherpenzeel.nl> 
Onderwerp: FW: Collegevoorstel FB update 
 
Hallo  
 
Goed om je zojuist even telefonisch gesproken te hebben. Hierbij het standpunt van Scherpenzeel over het 
raadsvoorstel Flying Bikes van maandag jl. 
Mijn vraag over dit punt is, dus of er nog een actualisatie op dit standpunt komt naar aanleiding van 
bestuurlijk overleg van gisteren, of dat dit het voor nu is? 
 
Met vriendelijke groeten, 
 

 
Financieel toezichthouder gemeenten 
 
| tel  sms of whatsapp  | @gelderland.nl | www.gelderland.nl 
werkdagen: maandag | dinsdag | donderdag | vrijdag 
 

 
 
 

Van:  @scherpenzeel.nl>  
Verzonden: dinsdag 8 juni 2021 08:42 
Aan:  @barneveld.nl>;  @gelderland.nl>;  , 

@gelderland.nl> 
Onderwerp: RE: Collegevoorstel FB update 
 
Goedemorgen allen, 
 
Gisteren hebben wij in Scherpenzeel even gekeken naar het stuk zoals deze nu voorligt.  
 
Gezien de hoogte van het bedrag (bijna 2 mln – na verkoop ‐ onttrekking uit de reservepositie), en omdat het niet 1 
op 1 voor alle inwoners is, zijn wij nog wel benieuwd naar hoe jullie de “O’s” inschatten.  
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Uit het voorstel komt daarnaast naar voren dat het reeds een ingeslagen weg lijkt (ik zie o.a. 2019 voorbij komen), 
maar hoe komt het dat het dan nog niet in de begroting terecht is gekomen? Is dit het gevolg van de 
“alternatieven”?  
 
Als gevolg van deze vragen komt dan vanuit Scherpenzeel niet direct het groene licht (of het in lijn is met onze visie). 

Wanneer wordt dit stuk bij jullie in de Raad behandeld? Dan hebben we hopelijk ook nog even! 😊 
 
Ik hoor het graag!  
 
Met vriendelijke groet, 

 
Beleidsmedewerker Financiën│ afdeling Bedrijfsvoering  
(even weken: ma t/m do | oneven weken: ma t/m vr) 
Tel. (033) 277 23 24 
 
Volg de gemeente Scherpenzeel op: 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

Van:  @barneveld.nl>  
Verzonden: woensdag 2 juni 2021 16:56 
Aan:  @gelderland.nl>;  @gelderland.nl>;   

@scherpenzeel.nl> 
Onderwerp: FW: Collegevoorstel FB update 
 
Hi allen, 
 
Hierbij een concept collegevoorstel voor de ‘flying bikes’. Ik zou daar graag jullie mening over willen. 
Is allemaal met stoom en kokend water. André wil hier reactie op voordat het naar het college gaat a.s. dinsdag. 
 
Ik vermoed dat het nogal wat vragen oplevert, dus ik zou het fijn vinden als we er morgen iets van kunnen vinden. 
Of dat het naar de bestuurlijke tafel moet bijv. 
 
Groeten   
 

Van:  @barneveld.nl>  
Verzonden: woensdag 2 juni 2021 14:18 
Aan:  @barneveld.nl> 
CC:  @barneveld.nl> 
Onderwerp: Collegevoorstel FB update 
 
Hoi, 
 
Bijgevoegd een update van het collegevoorstel. Als jullie nog opmerkingen hebben hoor ik die graag! 
Sowieso moet de check op de afschrijvingstermijnen nog gebeuren. 
 
Met vriendelijke groet, 
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 | gemeente Barneveld 
 

 |  @barneveld.nl 
Bezoekadres: Raadhuisplein 2, 3771 ER Barneveld 
 
 
Parkeer vrij, dichtbij: Parkeerterrein De Vetkamp 
 

 
 
Deze e‐mail en eventuele bijlage(n) zijn alleen bestemd voor de geadresseerde. Als u dit bericht onbedoeld heeft 
ontvangen verzoeken wij u het te vernietigen en de afzender hierover te informeren. Het is niet toegestaan om een 
bericht of bijlage die niet voor u bestemd is te vermenigvuldigen, openbaar te maken dan wel te verspreiden.  




